



# 港一物流有限公司

SEEHOG LOGISTICS CO., LTD

[trista@seehog.com](mailto:trista@seehog.com)

whatsapp: +86 18038319027



# 代理报关报检 (AGENT FOR CUSTOMS CLEARANCE)

1. 我司专业代理货物进出口申报业务！拥有众多专业报关报检人才，对于操作繁杂度较高的化妆品，危险品，日化用品以及汽配零部件等提供全方位高效率的快速通关服务，所有普通货物资料齐全的情况下可一至两天清关。并可提供危险品进港代理。

The division I professional agent import and export goods declaration business! Have many professional customs clearance, for cosmetic operation multifarious degrees higher, dangerous goods, daily chemical products and auto parts to provide comprehensive efficient fast customs clearance service, under the condition of all the ordinary goods information is complete customs clearance can be one or two days. And can provide the dangerous goods enter the port agent.

2. 提供化妆品商检标签备案，抽样，送样等提供专业的服务。

Provide cosmetics label inspection record, sampling, directly, such as the provision of professional services.





# 提供进出口业务咨询服务及关务服务

## PROVIDE IMPORT AND EXPORT BUSINESS CONSULTING SERVICES AND CUSTOMS SERVICE

### 一. 进出口货物报关咨询服务 ( Import and export goods customs declaration consulting services) :

1. 详细了解货物性质, 核定进口货物归类。 Understand the nature of the goods in detail, check and ratify import goods classification.
2. 指导客户进口所需单证。 Guide customers import the required documents.

### 二. 制定物流方案 (To develop logistics plan) :

1. 货物进口流程路线规划建议。 Goods import process route planning advice.
2. 协调货物进境目的地码头操作。 Coordinate the goods entering the destination terminal operation
3. 整体物流数据收集, 减少客户物流成本支出, 提供完美的一条龙物流服务。

The overall logistics data collection, reduce customer logistics cost, provide the perfect one-stop logistics services.

### 三. 宣传剖析海关商检等政府实施政策, 让客户避免政策理解误区! (Propaganda analyze the customs such as government policy implementation, let the



# 合作客户

## COOPERATION OF THE CUSTOMER



**携手港一，共创双赢！**  
**Seehog hand in hand and**  
**create a win-win situation!**